
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 66
Ministeren bedes redegøre for hvad der er årsagen til, at narkohunde ikke bli-
ver brugt mere systematisk til at undersøge besøgende i fængslerne og de
indsattes celler hyppigt, jf. juraprofessor Mads Bryde Andersens artikel
”Fængslerne flyder med narko – det kan stoppes” i Den Korte Avis den 10.
oktober 2012.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen Jespersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Jespersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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